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 Protokół nr 3/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 grudnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Pan Starosta poinformował, że materiały dotyczące zmian w WPF i w budżecie powiatu na 

2018r. są jeszcze zbierane z jednostek i w związku z tym zostaną przyjęte na posiedzeniu 

Zarządu przed sesją Rady Powiatu tj. 28 grudnia. 

 

Przewodniczący zawnioskował  o zdjęcie n/w punktów: 

 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego 

na lata 2018-2034 ze zmianami. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r. ze zmianami. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.       

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 1/2018 i Nr 

2/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do w/w protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 1/2018. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. 

Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 2/2018. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. 

Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 

działalności WTZ na 2018r. po dokonanych zmianach. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie/ 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że zmiany w preliminarzu WTZ na 2018r. 

dotyczą przesunięcia środków m.in. ze szkoleń pracowników, ubezpieczenia uczestników oraz 

mienia warsztatu  na rzecz kosztów materiałów i usług.  

 

Preliminarz stanowi załącznik nr 3. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr 155/861/2018 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 października 2018r. 

/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Rafalski poinformował, że po obliczeniach Wojewódzkiego Urzędu Pracy dokonano 

korekty wartości projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

nowomiejskim (IV)”, która wyniesie 881 132,63 zł. 

Pan Buliński zapytał, na co zostaną przeznaczone dodatkowe środki dla PUP. 

Pan Rafalski odpowiedział, że środki zostaną przeznaczone m.in. na: staże, bony szkoleniowe, 

oraz na dotacje na rozpoczęcie działalności gospodarczej. 

Pani Łątkowska zapytała, czy środki zostaną wykorzystane do końca bieżącego roku. 

Pan Rafalski odpowiedział, że tak.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Rafalski poinformował, że w większości jest to ten sam regulamin, który do tej pory 

obowiązywał. Dodał, że regulamin został dostosowany do przepisów dotyczących m.in. RODO 

oraz nastąpił podział Centrum Aktywizacji Zawodowej tzn. dział Instrumentów Rynku Pracy 

został wyłączony z CAZ i podlega bezpośrednio pod Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy. 

Pani Sekretarz zgłosiła poprawkę w załączniku do uchwały na str. 1 w § 2 pkt 2.  Stwierdziła, 

że powinien być zapis: „ Starostwie – należy przez to rozumieć Starostwo Powiatowe w Nowym 

Mieście Lubawskim”. 

Przychylono się do zapisu zaproponowanego przez panią Sekretarz. 

Pan Starosta poprosił pana Rafalskiego, żeby monitorował, czy zmiany o których mówił 

powyżej dają pozytywny efekt.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób młodych pozostających bez 

pracy w powiecie nowomiejskim (IV)”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu: Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z zastępstwem nauczyciela wychowania 

fizycznego, który ma długotrwałą usprawiedliwioną nieobecność. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie postępowania przy udzielaniu zamówień publicznych o wartości przekraczającej 

wyrażonej w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 8 ustawy z dnia 29 

stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (tj. Dz. U. z 2018 poz. 1986). 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że uchwała została dostosowana do zmian przepisów. 

Ponadto dodała, że zmieniony został również skład komisji przetargowej tj. w miejsce pani 

Katarzyny Trzaskalskiej - byłej Wicestarosty powołano pana Jerzego Czaplińskiego obecnego 

Wicestarosty.  

Pan Starosta zgłosił poprawkę do składu komisji przetargowej tj. wykreślenie pani Danieli 

Block – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu, która od 29 grudnia przechodzi na 

emeryturę i w to miejsce powołanie pana Daniela Wiśniewskiego – zastępcy naczelnika 

Wydziału Komunikacji i Transportu. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie regulaminu realizacji wydatków o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 

wyrażonej w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 8 ustawy z dnia 29 

stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (tj. Dz. U. z 2018 poz. 1986). 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że również powyższa uchwała została dostosowana do 

zmian przepisów. 

Pani Sekretarz zgłosiła brak załączników nr 1 i nr 3 do projektu uchwały. 

Załączniki nr 1 i nr 3 zostały rozdane na posiedzeniu Zarządu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy usługi na zadaniu „Zintegrowana 

Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o projekt geodezyjny. Dodała, że w części I 

wybrano ofertę nr 4: konsorcjum firm: Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne Vertical 

Sp. z o.o. z Żor,  Lider Konsorcjum – Pełnomocnik; Unimap s.c. J.Bryk, D.Malcharek z 

Katowic za cenę brutto 579 084,00 zł, natomiast w części IV wybrano ofertę nr 1: Geoprofil Sp. 

z o.o. z Poznania za cenę brutto 134 685,00 zł. Poinformowała, że proponuje się unieważnienie 

postępowania w części II, gdyż nie złożono żadnej oferty niepodlegającej odrzuceniu oraz w 

części III, gdyż cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza 

przeznaczyć na sfinansowanie tej części zamówienia.  

Pani Skarbnik zapytała, czy podpisanie umowy nastąpi jeszcze w tym roku. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że w tym roku nie zdążymy podpisać umowy, ponieważ jest 

to projekt unijny i zebranie wszystkich dokumentów jest związane z zachowaniem określonych 

terminów. Dodała, że umowa zostanie podpisana w przyszłym roku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie usługi 

na zadaniu „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w 

Powiecie Nowomiejskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Pani Banaszewska omówiła specyfikację, która stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

wykonanie usługi na zadaniu „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna 

Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2. Zastępca przewodniczącego –  Jolanta Domżalska 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 399/1 

obręb 2 Biskupiec na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o dysponowanie nieruchomością w miejscowości 

Biskupiec na cele budowlane związane z budową sieci kanalizacji sanitarnej i sieci 

wodociągowej.  

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 450/1 

obręb Chrośle na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

Pani Banaszewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o dysponowanie nieruchomością w miejscowości 

Chrośle na cele budowlane związane z budową przyłącza teletechnicznego wraz z urządzeniami 

towarzyszącymi do budynku szkoły. Dodała, że na podstawie decyzji wydanej przez Zarząd 

Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku przygotowano w/w projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał, gdzie w Chroślu jest budynek szkoły. Stwierdził, że w Chroślu nie ma 

szkoły. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że wniosek został złożony na wykonanie projektów 

doprowadzenia światłowodu do wskazanych placówek oświatowych.  

Pan Buliński zapytał czy do dokumentów jest dołączona mapa. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że mapę posiada Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Pan Starosta stwierdził, że powyższą kwestię należy wyjaśnić. W związku z tym zawnioskował 

o zdjęcie w/w uchwały z porządku posiedzenia. 

Za zdjęciem punktu głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 7. 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 27/3 

obręb Radomno na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   
 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami oznaczonymi działkami nr 

68 i nr 71 obręb Kuligi na cele budowlane. 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami oznaczonymi działkami nr 

63/1 i nr 74 obręb Kuligi na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 125 

obręb Rynek na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Odczytał, że dysponowanie nieruchomością jest 

potrzebne na cele budowlane związane z budową przyłącza telekomunikacyjnej linii kablowej 

POPC wraz z podwieszeniem kabla światłowodowego napowietrznego ADSS na istniejących 

słupach energetycznych eNN. 

Pan Starosta zapytał czy powiat może wyrażać zgodę na podwieszenie kabla światłowodowego 

napowietrznego na istniejących słupach energetycznych. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że słupy energetyczne stoją w naszym pasie drogowym, dlatego 

firma wnioskuje o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na czas budowy. 

Ponadto pani Sekretarz zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały jest błąd w numerze działki, 

ponieważ firma NEXERA wnioskuje o korektę decyzji Zarządu Dróg Powiatowych tj. o 

zmianę numeru działki z 125 na 63. 

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską o wyjaśnienie powyższej kwestii.  Zawnioskował o 

zdjęcie w/w uchwały z porządku posiedzenia. 

Za zdjęciem punktu głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 11. 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami oznaczonymi działkami 

nr 275/3 i nr 287/2 obręb 10 gmina Grodziczno na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Państwowej 

Straży Rybackiej w Olsztynie w sprawie rozwiązania umowy na wynajem lokali w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek Państwowej Straży Rybackiej w Olsztynie, który stanowi 

załącznik nr 12. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu usług z dopuszczeniem przemysłu w miejscowości Kurzętnik, 

gmina Kurzetnik – teren. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa usługowa z 

dopuszczeniem usług, droga publiczna oraz tereny zielone. Dodał, że w wyniku analizy 

dokumentacji oraz po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie wnoszą uwag 

do uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 14. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w 

Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego /umowa nr 31/18/. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w 

Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego /umowa nr 35/18/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem 

z kontroli finansowej przeprowadzonej w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 18. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia delegatów powiatu nowomiejskiego na Walne Zebranie 

Członków Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.   

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu: Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Bogumił Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 

Mieście Lubawskim/ 

 

Pan Kurowski poinformował, że uczestniczył w proteście dyrektorów szpitali powiatowych i 

miejskich w Ministerstwie Zdrowia w Warszawie /w spotkaniu brało udział ok. 60 dyrektorów 

szpitali/. Dodał, że w spotkaniu nie uczestniczył pan Minister Łukasz Szumowski, w 

zastępstwie był pan Wiceminister Maciej Miłkowski. W spotkaniu uczestniczyli również: 

prezes NFZ pan Andrzej Jacyna oraz dyrektor Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ 

pan Filip Nowak. Nadmienił, że podczas spotkania została przedstawiona sytuacja 

poszczególnych szpitali powiatowych i miejskich. Dodał, że dyrektorzy stwierdzili, iż 

procedury są niedofinansowane, co powoduje znaczny deficyt działalności szpitali.  Pan 

Kurowski podał przykład Szpitala Wolskiego w Warszawie, który w 2017r. odnotował straty o 

wartości 2,5 mln zł, przy amortyzacji w wysokości 1 mln zł, natomiast w 2018r. szpital już 

odnotował straty w wysokości 10 mln zł. Nadmienił, że podczas spotkania poruszono m.in. 

problem obsady pielęgniarskiej w szpitalach. Wyjaśnił, że Minister Zdrowia nie dał się 

przekonać, żeby przesunięto termin wprowadzenia przepisów dotyczących norm 

pielęgniarskich /nowe przepisy wchodzą w życie od 1 stycznia 2019r./. Stwierdził, że jeżeli od 

1 stycznia 2019r.  nie będzie odpowiedniej obsady pielęgniarskiej na poszczególnych 

oddziałach szpitalnych to będą one zamykane lub będą redukowane ilości łóżek. Dodał, że taka 

sytuacja może spowodować, iż pacjenci nie uzyskają pomocy w takim szpitalu lub może dojść 

do sytuacji gdzie całe szpitale będą zamykane. Nadmienił, że pan Wiceminister nie był chętny 

do dyskusji, jedynie wysłuchał dyrektorów. Stwierdził, że dyrektorzy mieli odczucie, iż 
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zarówno Ministerstwu Zdrowia jak i rządowi chodzi o to, żeby zlikwidować oddziały szpitalne 

a nawet całe szpitale. Dodał, że w powyższej kwestii została wystosowana petycja do Ministra 

Zdrowia. Poinformował, że podczas spotkania zwrócił się do pana prezesa NFZ Andrzeja 

Jacyna w dwóch sprawach m.in. z zapytaniem w kwestii dotyczącej budżetu przeznaczonego na 

szpitale w Polsce, tzn. dlaczego wzrósł on o 40 % przez 10 lat, natomiast budżet naszego 

szpitala wzrósł tylko o 20%.  Dodał, że na w/w pytanie nie uzyskał odpowiedzi. Ponadto 

poinformował, że poruszył również kwestię dotyczącą uwzględnienia IV kwartału 2017r. jako 

bazy do ustalenia kwoty kontraktu z NFZ na 2018r. Dodał, że po spotkaniu udzielił wywiadu 

dla TVN 24, który niestety nie ukazał się w żadnych mediach. Nadmienił, że po spotkaniu w 

Ministerstwie Zdrowia odbyła się narada w siedzibie Naczelnej Izby Lekarskiej, w której wziął 

udział. Pan Kurowski poinformował, że NFZ na ratownictwo medyczne dla województwa 

warmińsko-mazurskiego przekazuje dużo mniej środków niż przekazuje do innych 

województw np. w naszym województwie NFZ płaci za dzień pracy karetki z lekarzem 3720 zł, 

natomiast w województwie mazowieckim NFZ płaci 4 500 zł za dzień. Ponadto stwierdził, że 

POZ-y na 2019r. otrzymały wzrost środków o 8 %, 10% oraz komputery potrzebne do 

uruchomienia elektronicznych zwolnień lekarskich, natomiast szpitale nie otrzymały nic. 

Nadmienił, że w porozumieniu z innymi dyrektorami szpitali z województwa warmińsko-

mazurskiego postanowiono, iż kontrakt na ratownictwo medyczne zostanie podpisany. 

Poinformował, że nie została podpisana umowa na świadczenia realizowane przez szpital, tj. 

m.in. na świadczenia w oddziałach, na specjalistyczne poradnie oraz na opiekę nocno-

świąteczną. Wyjaśnił, że nie podpisując umowy nie wypowiadamy jej, ponieważ umowa jest 

odnawialna, jest podpisana na cztery lata. Dodał, że umowa jest co roku jednostronnie 

przedłużana przez NFZ, tzn. NFZ informuje dyrektora szpitala, nie oczekując kontrasygnaty, ile 

środków szpital otrzyma na realizację w/w świadczeń. Wyjaśnił, że jednocześnie szpital 

otrzymuje drugą umowę, która określa wysokość środków za poszczególne świadczenia. Dodał, 

że nie zaakceptował powyższej umowy, ponieważ zaproponowane przez NFZ środki nie 

pokrywają kosztów działalności szpitala.  

 

/pan Wicestarosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


